
Finansudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 11. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 241
Forslag til finanslov for finansåret 2019.

Af finansministeren (Kristian Jensen)

Spørgsmål 42
Sker der en reduktion i midler der er afsat til vedligeholdelse af jernbanerne i FFL19 og

hvor stor er den eventuelle reduktion?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Henning Hyllested

(EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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